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H O S P I TA L I T Y  
R E D E F I N E D

 للضيافــة 
معنــى جديد



W E L C O M E
Marhaba & Welcome to the Radisson Blu Hotel, Beirut Verdun

Lebanon’s capital is the perfect combination of East-meets-West, known for its  
cosmopolitan population, fast-paced drive, and cutting edge art and glamour.  

The city is rich in history and culture, and has an addictive energy and lifestyle that’s 
appealing to locals and tourists alike. Beirut is known for its four distinct seasons,  

its rich and delicious cuisine, and its famous shopping centers.

Lucky for our guests, the hotel is ideally situated in the heart of Beirut on the famous 
shopping street of Verdun. Additionally, the hotel is directly facing one of the biggest 

and most famous shopping centers in the country, the ABC Mall.

Whether your visit is for business or leisure, you will find the hotel is ideally  
situated between Rafiq Hariri International Airport, the cultural touristic sites,  

the famous shopping districts, and the prominent nightlife.

Stay with us and experience Beirut the proper way.

مرحباً
إن بيروت نموذج مثالي لمدينة تلتقي فيها حضارة الشرق بالغرب، فهي مدينة معروفة

 بسكانها ذوي الطابع العالمي وبنمط عيشها السريع، وبحبها للفنون الحديثة وبسحرها الخاص. إن 
 المدينة غنية بالتاريخ والثقافة، وتتمتع بطاقة إيجابية وأسلوب حياة قادر على جذب

 السكان المحليين والسياح على حد سواء. تشتهر بيروت بفصولها الأربعة ومأكولاتها الغنية 
واللذيذة ومراكز التسوق الشهيرة.

ولحسن حظ ضيوفنا، يقع الفندق فى قلب مدينة بيروت، في شارع التسوق الشهير »فردان«، 
.ABC Mall مقابل أحد أكبر وأشهر مراكز التسوق

سواء كانت زيارتك بهدف العمل أو الترفيه، ستجد أن الفندق يتمتع بموقع مثالي بين مطار رفيق 
الحريري الدولي، والمواقع السياحية الثقافية، ومناطق التسوق الشهيرة، والحياة الليلية البارزة.

ابقوا معنا وتعرفوا على مدينة بيروت بالشكل الصحيح..



R O O M S  
&  S U I T E S

The design and modern interior of the 127 rooms and suites offer maximum living and  
working comfort for both business and leisure guests. The theme of the rooms is modern and homey, 
making it very inviting for guests to adapt and feel at home during their stay. Individual climate control, 
complimentary coffee and tea making facilities, concierge service and 24-hour room service are just  

some of the ways we make it easier for you to kick back and unwind during your stay. Additionally, free 
high-speed wireless Internet access will allow you to stay constantly connected, the One Touch Service 

will deliver anything you need at the touch of a button, and complimentary access to the KX Fitness  
will keep you fresh and energized during your time with us. Upgrade to a Business Class room or Suite 

and take advantage of the Business Class Lounge on the 1st floor and additional  
daily benefits for a more premium experience..

 الغرف
والأجنحة

يوفر التصميم الداخلي العصري للغرف والأجنحة البالغ عددها 127 غرفة وجناحاً أعلى قدر من الراحة لرجال الأعمال والسياح على حدٍ 
سواء، على مستوى العمل والترفيه في آن. فالغرف مصممة بشكل حديث ومريح، ما يجعل الضيوف يشعرون بالراحة وكأنهم في 

منازلهم في أثناء فترة إقامتهم. وكي نسهل عليكم الاسترخاء والشعور بالراحة، عملنا على توفير امكانية التحكم الفردي بمناخ 
الغرفة، مستلزمات صنع القهوة والشاي المجانية، بالاضافة الى الخدمات الإدارية وخدمة الغرف المتاحة على مدار 24 ساعة. 
 One Touch إضافة إلى ذلك، ستسمح لكم خدمة الإنترنت اللاسلكية العالية السرعة بالبقاء على اتصال دائم، وبفضل خدمة

يمكنكم الحصول على أي شيء تحتاجونه بلمسة زر واحدة، فضلًا عن زيارة النادي الرياضي لمدكم بالطاقة المنعشة خلال إقامتكم 
معنا. يمكنكم اختيار غرفة أو جناح درجة رجال الأعمال والاستفادة من مزايا عديدة كدخول صالة رجال الأعمال في الطابق الأول 

ومزايا يومية إضافية لمزيد من المتعة.



R E S TA U R A N T S 
&  B A R S

We believe in catering to all our guests’ desires and cravings, which is why we offer  
various options of international cuisines. 

Cook House: The modern and trendy dining experience offers our guests exceptional service,  
unique environment, and an extensive array of selections to choose from. Start your day with  

a nutritious Super Breakfast and treat yourself in the evening to refreshing juices, exciting cocktails,  
cold beers, and other exotic beverages at our fully equipped bar.

The Shogun Lounge: For a sensory trip to the East, we invite you to The Shogun Lounge,  
where you can choose to dine Chinese or Japanese in a tranquil ambiance.

Teatro Verdun: Enjoy French and Japanese cuisine served in a Broadway themed venue.  
Browse through our cocktail menu at the bar, and let live shows and live music entertain you.

Food Court: Stroll around our food court, while tasting any and every snack available. Our food court 
includes well known food chains including Shogun To Go, McDonalds, and Zaatar w Zeit 

المطاعم والحانات
نحن نؤمن بضرورة تلبية رغبات ضيوفنا كافة، وهذا ما يدفعنا لتقديم خيارات مختلفة من المأكولات العالمية.

مطعم كوك هاوس يعدّ تناول الأطعمة العصرية في فندقنا خدمة استثنائية، إذ نسعى لتوفير بيئة فريدة ومجموعة كبيرة من 
الخيارات. ابدأوا يومكم مع وجبة فطور مغذية ومتعوا أنفسكم في المساء من خلال احتساء العصائر المنعشة والكوكتيلات 

الشهية والبيرة الباردة والمشروبات الغريبة الأخرى في البار الكامل التجهيزات.

مطعم شوغان إذا ما رغبتم في القيام برحلة إلى المطبخ الآسيوي، ندعوكم لزيارة مطعم شوغان ، حيث يمكنكم تناول الطعام 
الصيني أو الياباني في أجواء هادئة.

تياترو فردان تمتعوا بالمأكولات الفرنسية واليابانية التي نقدمها في مطعم يحاكي طراز برودواي. اطلعوا على قائمة 
الكوكتيلات في البار ورفهوا عن أنفسكم من خلال الاستمتاع بالعروض والموسيقى الحية.

ردهة الطعام يمكنكم التجول في قاعة الطعام الخاصة بنا، وتذوق أي وجبة خفيفة متوفرة. تجدون في الردهة المخصصة 
.Zaatar w Zeit و McDonalds و Shogun To Go للطعام سلسلة مطاعم شهيرة تشمل



E X P E R I E N C E  
M E E T I N G S

Throw your successful meeting or event in the heart of Beirut. Choose one of our 6 meeting rooms  
with dedicated break-out rooms, first-class amenities and state-of-the-art technology, including LCD 

projectors, self-controlled air-conditioning and free high-speed wireless Internet.

For lavish banquets and prestigious performances, we offer two 377 m² ballrooms with  
personalized arrangements and a built-in stage. Whatever you have in mind for your friends and  

delegates, we can assist you. Our professional team of experts is always available for any assistance  
to ensure a smooth experience.

عقد لقاءات
 فلتكن اجتماعكم أو مناسباتكم الناجحة في قلب بيروت. اختاروا واحدة من قاعات الاجتماعات الستة المتوفرة

  والمجهزة بغرف استراحة ووسائل راحة من الدرجة الأولى وأحدث التقنيات، بما في ذلك أجهزة عرض LCD ، وتكييف
ذاتي التحكم وإنترنت لاسلكي مجاني عالي السرعة.

أما بالنسبة للولائم الفخمة والعروض المرموقة، نؤمن قاعات للاحتفالات بمساحة 377 متراً مربعاً يمكن ترتيبها بما يتلاءم 
مع اذواقكم الشخصية واضافة المنصات المركبة فيها. ومهما كان ما تودون تقديمه لأصدقائكم ووفودكم، يمكننا دائماً 
مساعدتكم. فريق عملنا من الخبراء المحترفين على استعداد دائم لتقديم أي مساعدة حرصًا على تقديم أجمل التجارب لكم.



S O M E T H I N G 
B L U

Enjoy a wedding reception suited for you and your loved one at Radisson Blu Hotel, Beirut Verdun  
where tradition meets modern design. Our venue is the ideal scene for your romantic wedding  

or honeymoon. 

Our Ballroom can accommodate up to 400 wedding guests and is fully equipped to offer an  
unforgettable experience that combines exquisite food, sublime service, attention to detail  

and ‘100% Guest Satisfaction’ philosophy.

Our packages offer exceptional value and are designed to make your wedding truly memorable.

 الافراح
والمناسبات

يمكنكم اقامة حفل زفافكم في فندق راديسون بلو بيروت فردان حيث يلتقي التصميم التقليدي بالعصري. فندقنا هو المشهد 
المثالي لزفافكم الرومانسي أو شهر العسل.

تستوعب القاعة ما يصل إلى 400 ضيفاً، وهي مجهزة بالكامل لتوفير تجربة لا تُنسى تجمع بين الطعام الرائع والخدمة الراقية 
والاهتمام بالتفاصيل وفلسفة »رضا النزلاء بنسبة ٪100«.

تقدم عروضنا قيماً استثنائية وهي مصممة لجعل حفل زفافكم تجربة لا تُنسى حقًا.



F I T N E S S  C L U B
All hotel guests receive complimentary access to the KX Fitness experience which offers:

• Precor premium equipment integrated with touchscreens, internet connection, televisions,  
and enhanced with the Preva Software

• Pilates, cycling, TRX, and aerobics classes, as well as free weights, plate loaded machines,  
cardio areas, and a functional training area

• Fully equipped juice bar, showers and locker rooms, and a chaperoned children’s area.

نادي اللياقة البدنية
يمكن لجميع ضيوف الفندق الدخول مجاناً إلى النادي الرياضي الذي يوفر:

.Preva مجهزة بشاشات لمس وإنترنت وأجهزة تلفزيون، وبرنامج Premium Precorمعدات متميزة من -

- صفوف البيلاتس وركوب الدراجات و TRX والأيروبكس، فضلًا عن ماكينات الاوزان الحرة والأجهزة ومساحات التدريب.

- بار مجهز بالكامل لتقديم المشروبات وأماكن للاستحمام وتبديل الملابس ومساحة خاصة للأطفال )مع مرافقين(.



F R E E 
I N T E R N E T

Remain connected for free! Checking e-mails, searching the web, 
downloading documents or simply reading headlines of the press – this is 
possible thanks to our high-speed Internet connection offered to all our 

guests throughout the hotel. 

إنترنت مجاني
 ابقوا على اتصال مجانًا! بفضل خدمة الانترنت العالية السرعة المتاحة لجميع الضيوف في

  مختلف ارجاء الفندق يمكن تفحص رسائل البريد الإلكتروني أو القيام ببحث ما أو تحميل المستندات
أو ببساطة قراءة عناوين الصحف. 



R A D I S S O N 
R E W A R D S ™

Radisson Rewards™ provides members an enhanced experience from time of booking to checkout  
and every moment in-between. Members enjoy Member Only Rates, have access to exclusive benefits, 

and earn towards free nights across Radisson Hotel Group™ portfolio of hotels.

Join today at radissonrewards.com

Dunes Shopping center, Verdun Street, Beirut Lebanon

R A D I S S O N 
R E W A R D S ™

™Radisson Rewards يوفــر للمشــتركين تجربــة مميــزة مــن وقــت الحجــز حتــى الخــروج وكل لحظــة  
  بينهمــا 

 يمكــن للمشــتركين التمتــع باســعار خاصــة و الحصــول علــى مزايــة حصريــة و وكســب ليالــي مجانيــة عبرسلســلة فنــادق
™Radisson Hotel Group

radissonrewards.com انضــم ىاليــوم علــى


